



Holiday Dreams
Journey. Safe. Happy.

8D6N



JAPAN

日本

FUKUOKA AUTUMN WONDER
TOUR

九州梦幻秋季之旅

FUKUOKA | BEPPU | ASO | KUMAMOTO | SAKURAJIMA

福冈 | 别府 | 阿苏 | 熊本 | 樱岛



Japan.
Endless
Discovery.

JNTO
Japan National
Tourism Organization

Japan.
Endless
Discovery.

JNTO
Japan National
Tourism Organization



Holiday Dreams
Journey Sdn. Bhd.

8D6N



JAPAN

日本

FUKUOKA AUTUMN WONDER
TOUR

九州梦幻秋季之旅

FUKUOKA | BEPPU | ASO | KUMAMOTO | SAKURAJIMA
福岡 | 别府 | 阿苏 | 熊本 | 樱岛



Japan

Fukuoka Autumn Wonder Tour

日本九州梦幻秋季之旅

Day
1
第一天

ASSEMBLE AT KUALA LUMPUR
INTERNATIONAL AIRPORT
集合于吉隆坡国际机场



Assemble at Kuala Lumpur International Airport for check-in and flight to Kyushu Japan - Fukuoka

集合于吉隆坡国际机场办理登机手续，乘搭航班飞往日本九州-福冈



Tenjin Chikagai
天神地下街

Day
2
第二天

KUALA LUMPUR - TRANSIT - FUKUOKA
吉隆坡-转机-福冈

🍴 MEAL ON BOARD / DINNER
机上用餐 / 晚餐



Tenjin Chikagai - The whole site is about 600m long through the Tenjin Underground Shopping Centre, the largest bustling street in Kyushu. Stone-paved roads and vine-patterned ceilings were built to resemble the 19th century European atmosphere.

Kushida-Jinja Shrine - The oldest shrine in Fukuoka City and the chief guardian of the city. It has long been believed that "Kushida Kamijin" will bring longevity and prosperity.

天神地下街 - 全场约600米，在地下南北贯穿九州最大的繁华街道天神的地下街。包含1~12号街道，时尚，美食，书籍等150多家店铺。再现19世纪欧洲风情而建造的石板路和蔓草图案花纹的天花板等

栴田神社 - 福冈市最古老的神社，也是城市的总镇守。人们一直相信“栴田上神”会带来长寿与繁荣。



Kushida-Jinja Shrine
栴田神社



Japan

Fukuoka Autumn Wonder Tour

日本九州梦幻秋季之旅

Day
3

第三天

FUKUOKA - BEPPU

福岡 - 別府



🍴 BREAKFAST / LUNCH / DINNER
早 / 午 / 晚餐



Kinrin Lake
金鱗湖



Kinrin Lake - It is incredible that hot springs and clear water will gush out from the bottom of a part of the lake. The sparkling lake sparkles in the reflection of the setting sun, hence the name. The torii gates standing in the lake are mysterious and extraordinary. In addition, water from Kinrin Lake is also used for the water of Nakate Mizuya in the shrine. The natural scenery nurtured by Yufuin is the blessing of Kinrinko Lake.

Yufuin Fairy Taleage lage - a paradise designed based on Cotswolds, England, which is also the filming site of Harry Potter movie. Here you can you can also buy a lot of movie-related products such as "Alice in Wonderland", "Peter Rabbit" and "Ghibli". You can stroll in this fairy tale village, it's like a scene in a dream!



Yufuin Floral Village
汤布院童话村

Kokonoe Yume Otsuribashi - You can enjoy a large panorama view at an altitude of 777 meters. With a height of 173 meters and a total length of 390 meters, it is "Japan's No. 1 suspension bridge". The scenery seen from the bridge is spectacular. You can see the "Shake Falls" which is selected as one of Japan's top 100 waterfalls and you can also overlook the famous place "Kuzui River" with fresh green and red leaves especially in autumn. It is one of the famous maple viewing place in Kyushu.

金鱗湖 - 一部分湖底会涌出温泉和清水，十分不可思议。波光粼粼的湖面在夕阳余晖的倒影下闪闪发光，便得此名。湖中矗立的鸟居神秘非凡。另外，神社中手水舍的水也是使用了金鱗湖涌出的水。汤布院孕育的自然景色正是受金鱗湖的恩惠而成。

汤布院童话村 - 以英国科茨沃尔德为主要设计的乐园，也就是哈利波特的取景地！这里让你体验各种梦幻的感觉，也可以买到很多《爱丽丝梦游仙境》、《彼得兔》和《吉卜力》等电影相关商品。你可以在这童话村里漫步，这里就好像梦中场景一样呢！



Kokonoe Yume Otsuribashi
九重梦大吊桥

九重梦大吊桥 - 可以欣赏到海拔777米的大幅全景画。桥高173米，全长390米，作为行人专用的吊桥来说是“日本第一吊桥”。从桥上看到的景致壮观，能看见选为日本百大瀑布之一的“震动瀑布”，还可以眺望新绿及红叶的知名场所“九醉溪”，特别是秋天，这里作为有名的赏枫景点。



Japan


Fukuoka Autumn Wonder Tour

日本九州梦幻秋季之旅

Day
4
第四天

BEPPU - ASO
别府 - 阿苏



 BREAKFAST / LUNCH / DINNER
早 / 午 / 晚餐

Takachiho Gorge - A gorge with magnificent columnar cliffs formed by the eruption of Mount Aso. Known as the symbol of the place, "Manai Waterfall", its magnificent landscape is definitely the finale. The limited-time lighting and autumn leaves are also worth seeing. There are also many shrines and attractions related to Japanese mythology scattered around the area.



Takachiho Gorge
高千穗红叶峡谷

Sky Train - A small train with super beautiful scenery. Takachiho is most famous for the spectacular Takachiho Gorge. In addition to seeing the spectacular canyon, you can feel the surrounding mountains and urban street scenes of Takachiho.



Sky Train
天空小火车

Umi Jigoku - Umi Jigoku was formed 1,200 years ago when Mt. Tsurumi erupted. Because it is made of iron sulfate, the pool water presents a clear blue color, giving people the feeling of looking at the sea, but the temperature is as high as 98°C. You can use the high temperature of Hell to cook eggs. It only takes 6 minutes to cook a basket of fresh eggs. It is a famous product of Hell.

高千穗红叶峡谷 - 是一座因阿苏山喷发而形成壮美柱状断崖的峡谷。被誉为此地象征的“真名弗瀑布”，其壮美的景观绝对是压轴好戏。期间限定的灯光和红叶也值得一看。周边还散布着众多与日本神话相关的神社和景点。

天空小火车 - 景色超美小火车，高千穗以壮观的高千穗峡最有名，除了看壮观峡谷，可以感受高千穗的四周山林与市区街景



Umi Jigoku
海地狱

海地狱 - 海地狱是在1200年前，由鹤见山爆发时形成的。因属硫酸铁质，池水呈现出清澈的湛蓝色泽，给人望之有海的感觉，不过温度却高达98°C。可以利用海地狱的高温蒸煮鸡蛋，只要6分钟时间，一篮新鲜鸡蛋就熟了，是地狱的名产。



Japan


Fukuoka Autumn Wonder Tour

日本九州梦幻秋季之旅

Day
5
第五天

ASO - KUMAMOTO
阿苏 - 熊本



 BREAKFAST / LUNCH / DINNER
早 / 午 / 晚餐

Kumamoto Castle - A hilltop Japanese castle in Chuo-ku, Kumamoto City, Kumamoto Prefecture, Kyushu. It occupies a vast area and is extremely well-defended. The castle's tall tower (tenshukaku) is a concrete reconstruction built in 1960 but several of the original castle's outbuildings of wood remain intact.



Kumamoto Castle
熊本城



Josai Garden - A place good for shopping and eating in the antique atmosphere. The Sakura old street since Edo period is a must visit site. Popular snacks include sea urchin croquette and Hojicha ice cream.



Josai Garden
城彩苑

Kusasenrigahama - A rainwater lake in the middle of the prairie with a diameter of 1 km, is a pasture area with herds of cattle and horses. The scenery changes in different seasons.



Kusasenrigahama
草千里

熊本城 - 一座位于九州熊本县熊本市中央区的山顶日式城堡。占地广大且防守极为严密。城堡的高塔（天守阁）为一座建于1960年的混凝土重建建筑物，但原城堡的数栋附属木造建筑物则维持原样。

城彩苑 - 好买好逛又古色古香，必去江户时代的老街樱之小路。必吃的有海胆可乐饼，焙茶霜淇淋等等人气小吃等等。

草千里 - 直径公里的大草原正中的雨水湖边，是牛马成群的牧区。四季不同景色也变幻各异。



Japan

Fukuoka Autumn Wonder Tour

日本九州梦幻秋季之旅

Day
6
第六天

KUMAMOTO - KIRISHIMA

熊本 - 雾岛



BREAKFAST / LUNCH / DINNER
早 / 午 / 晚餐

Sakurajima - Is a highly active volcano located just 4 kilometers from the bustling city of Kagoshima. Located in Kirishima-Kinkowan National Park, this 1,117-meter-tall volcano is highly active, with ash thrown thousands of meters into the air during eruptions.



Sakurajima
樱岛火山

Sengan-en - This garden is a separate residence of the Shimadzu family built in 1658 by Mitsuhiisa Shimadzu, the 19th head of the Shimadzu family. In 2015, it was listed on the World Cultural Heritage List of the United Nations Educational Science Organization. The courtyard uses the method of borrowing scenery to use the majestic Sakura Island as the mountain in the garden and Jinjiang Bay as the water in the garden. It is so beautiful that it is known as a famous garden in the world.



Sengan-en
仙岩园

Arimura Lava Observation Deck - The Arimura Lava Observatory is located on the hill of the lava field that flowed out of the Cherry Island explosion in 1946. The small hill is located in the 1-kilometer lava trail and the world-class active volcano "Sakura Island" seems to be within reach. The active Nanyue crater is nearby and sometimes you can hear the sound of "rumbling" and the sound of explosions.

樱岛火山 - 樱岛是一座高度活跃的火山，距离繁华的鹿儿岛市仅4公里之遥。这座火山位于雾岛锦江湾国立公园内，高1,117米，火山活动频繁，喷发时的火山灰可冲至数千米的高空。

仙岩园 - 这个庭院是岛津家第19代家主岛津光久于1658年建造的岛津家的别邸。2015年，荣登联合国教育科学组织世界文化遗产名录。庭院用借景的手法将雄伟的樱花岛作园子里的山将锦江湾作园子里的水，美不胜收，被誉为天下名园。



Arimura Lava Observation Deck
有村展望台

有村展望台 - 有村熔岩展望台位于1946年樱岛大爆炸流出的熔岩区的小山丘上。小山丘位于1公里的熔岩小道上，世界级活火山“樱花岛”仿佛近在咫尺。活跃的南岳火山口就在附近，有时还能听到“轰隆隆”的声音和伴随火光的爆炸声。



Japan

Fukuoka Autumn Wonder Tour

日本九州梦幻秋季之旅



Dazaifu Tenmangu
太宰府天满宫



Yanagawa
柳川



*The world's largest
Gundam Park*
世界最大的钢弹商场



Tosu Premium Outlets
鸟栖奥特莱斯

Day
7
第七天

NAGASAKI - FUKUOKA
雾岛 - 福岡



BREAKFAST / LUNCH / DINNER
早 / 午 / 晚餐

Dazaifu Tenmangu - The most representative shrine in Fukuoka, Kyushu. The surrounding atmosphere is relaxing. The souvenir shops on both sides of the approach often attract many tourists to buy food and souvenirs. Dazaifu, the god of examinations, is enshrined. In addition to praying for luck in the exams, Dazaifu is also famous for plum blossom viewing.

Yanagawa - Liuchuan has always been known as the "Venice of Kyushu". You can often see green weeping willows on Liuchuan. Occasionally, a boatman paddles across the water in a light boat, carrying guests to roam and get to know this ancient river.

Fukuoka Lalaport Gundam Park - With the world's largest Gundam, this park consists of shopping malls, restaurants and various entertainment facilities. The total construction area of the shopping mall exceeds 200000 acres.

太宰府天满宫 - 九州福岡最具代表性的神社，周边氛围令人放松，参道两旁的纪念品店时常吸引许多游客购买美食与伴手礼。供奉着考试之神的太宰府除了可以祈求考运亨通之外，也以赏梅名胜而文明。

柳川 - 素有「九州威尼斯」之称的柳川。在柳川之上常能看见翠绿的垂柳依依，偶尔有船夫撑着轻舟划过水面，载着客人漫游并认识这条古老的河川。

福岡Lalaport商场 - 这里由购物商场、美食、还有各样娱乐设施组成，又有世界最大的钢弹可以打卡。购物中心总建筑面积超过20万亩。

Day
8
第八天

FUKUOKA - TRANSIT - KUALA LUMPUR
福岡 - 转机 - 吉隆坡

BREAKFAST / MEAL ON BOARD
早 / 机上用餐

Tosu Premium Outlets - a large outlet mall that gathers more than 150 famous brands from Japan and abroad. Afterwards, transfer to Fukuoka International airport for flight back home.

鸟栖奥特莱斯 - 是一座汇集了150余间日本国内外名牌的大型奥特莱斯商城。之后送往国际机场来搭航班返回美丽家园。



Proposed Hotel



福岡蒙特埃马纳酒店
Hotel Monte Hermosa Fukuoka
or similar class



衫乃弗温泉度假村
Orix Hotels & Resort
or similar class



阿苏公园温泉 Spa 酒店
Aso No Tsukasa Villa Park Hotel & Spa
or similar class



酒店推介



霧島城堡飯店
Hotel Kirishima Castle
or similar class



Hotel Trad Hakata
or similar class

特色美食



Date	早餐	午餐	晚餐	酒店
DAY 1	-	-	寿司+ shabu shabu buffet	福冈蒙特埃马纳酒店
DAY 2	酒店早餐	鳗鱼饭	酒店自助餐/和式会席料理	衫乃弗温泉度假村
DAY 3	酒店早餐	千穗之家定食	酒店自助餐/和式会席料理	阿苏公园温泉SPA酒店
DAY 4	酒店早餐	熊本乡土料理+马肉刺身	酒店自助餐/和式会席料理	雾岛城堡饭店
DAY 5	酒店早餐	鹿儿岛黑豚猪排饭	中华料理	福冈州际大酒店
DAY 6	酒店早餐	海老炸鸡定食	三大螃蟹+海鲜吃到饱	Hotel Trad Hakata
DAY 7	酒店早餐	-	-	-



Holiday Dreams
Journey With Us.

Let's Travel To Japan

Proposed Airlines

推荐航空



Philippine Airlines



人数: 15 人或以上

Date	Flight No.	Sector	ETD/ETA	Duration
DAY 2	PR 530	KUL - MNL	0200-0605	4h 05m
DAY 2	PR 426	MNL - FUK	0945-1430	3h 45m
DAY 8	PR 425	FUK - MNL	1530-1830	4h 05m
DAY 8	PR 529	MNL - KUL	2115-0110 +1	3h 55m

如航班时间调整将另行通知



BOOK NOW!

Our Quotation Includes 行程包含

- Gratuities for local guide and coach driver 当地导游与司机小费
- Private 40 seater coach 40座位巴士
- Mandarin Speaking Guide Services 中文导游服务
- Meals as specified in the itinerary 膳食如同行程安排
- Accommodation based on Twin Sharing basis at proposed hotel 住宿以2人1房
- Entrance fees as per itinerary 入场票如行程安排
- Travel Insurance (Cover below 69 years old) 旅游保险(69岁以下)
- Return Air Ticket & 30KG Baggage Allowance 往返机票包含30公斤行李托运
- Tour Leader Service 领队服务

Our Quotation Excludes 行程不含

- All personal incidentals such as room service, laundry, faxes, telex 任何个人消费
- Porterage in/out based on one piece of luggage per person at airport and hotel 行李生服务
- Extra baggage charges 行李超重费

CONTACT US:

Holiday Dreams
Journey Sdn. Bhd.



110A/F, Loring (L) Sungai Kechil 2002, 96000 Sibu, Sarawak.
Tel: +6084-335451 Fax: +6084-331763 Hq: +6014-6226300
Website: www.holidaydreams.com Email: contact@holidaydreams.com



Holiday Dreams Journey Sdn. Bhd.

(KPKLN 9883)
301301025250
1334570-V

11G/LF, Lorong Ulu Sungai Merah 35B2, 96000 Sibul, Sarawak.
Tel: +6084-335451 Fax: +6084-331763 Hp: +6014-9296309
Website: www.hdjourney.com Email: contact@holidayjourney.com

Yufuin Floral Village
汤布院童话村

THE FLORAL VILLAGE

KIKKI'S
Bakery



Holiday Dreams
Journey Sdn. Bhd.

11G/LF, Lorong Ulu Sungai Merah 35B2, 96000 Sibul, Sarawak.
Tel: +6084-335451 Fax: +6084-331763 Hp: +6014-9296309
Website: www.hdjourney.com Email: contact@holidaydjourney.com

084-335451
301001025250
188-4570-V